
 

 

Referat styremøte nr. 3/2014, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 18.03.2014 

Møtet ble satt klokken 17:00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Leiv Hauge, Einar Kvamsdal, Birger Jan Bergesen 

Varamedlemmer: 

Lisa K. Pickersgill 

 

Forbundssekretær Jan Gjennestad 

 

Ikke til stede: 

Styremedlem Kato Magne Bruland 

Varamedlem Susanne Evensen Rasmussen 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

 

 

SAK 1: Godkjenning av innkalling samt referat styremøte nr. 2-2014 

Innkalling og referat godkjent, dog påpekt at punktet «eventuelt» manglet på sakslisten. 

 

 

SAK 2: Styret 2014 – presentasjon, oppgaver og arbeidsmetodikk 

Styrets medlemmer presenterte kort seg selv før forbundssekretær tok en gjennomgang av 

forbundets oppgaver ut ifra DNT’s lover og de innspill som kom under fjorårets høstkonferanse. 

Forbundets rolle skal være informasjonsgivende, kompetansehevende og bistandsgivende – 

aktivitetene og innspill til disse skal skje i lagene. Lagmøtene må gjenoppta den nøkkelrollen de var 

ment å skulle ha og laglederne må oppfordres til å konferere med sine styrer i forkant av disse for å 

sikre en riktig prosess der lagenes meninger ligger til grunn for de føringer lagmøtene skal gi 

forbundet i sitt arbeid. 

 

 

SAK 3: Økonomisk status 2014 

Forbundssekretær presenterte økonomisk status per 01.03 i forbundet – det har vært liten aktivitet 

på forbundets konti utover de avsetninger som ble gjort i fjorårets regnskap og foreløpig ingen avvik 

fra oppsatt budsjett. Styret tok orienteringen til etterretning. 

 

SAK 4: Lagmøte 23.03 – saker ut til lagene 

Lagmøtet er ment som et orienteringsmøte til laglederne om hvordan forbundet ser for seg året som 

kommer, en redegjørelse om organiseringen av norsk travsport samt en gjennomgang av saker inn 



 

 

mot generalforsamling sen forbundet ønsker at lagene tar opp i sine respektive styrer innen neste 

lagmøte 8. april. 

 

 

SAK 5: Til Start 2014 - status 

Det skal være teorikveld for Til Start fredag 28. mars – det er veldig beklagelig og svært uheldig at 

driftsselskap og eiendomsselskap har valgt å legge sine generalforsamlinger til samme kveld og 

samme klokkeslett. 

Lørdag 29. mars er det samling for 2-åringene – Kato Bruland er sammen med forbundssekretær 

ansvarlig for tilrettelegging av samlingen. Siden Åsane Folkehøyskole som vanligvis er gode hjelpere 

på samlingen er på studietur denne helgen er vi avhengig av å finne bistand fra andre hold, her vil det 

bli rekruttert hjelpere fra ungdomsavdelingen i forbundet. 

Hva angår den månedlige unghesttreningen så tar Leiv Hauge på seg oppgaven å låse opp 

gjestestaller for de som ønsker å delta på disse fellestreningene  

 

SAK 6: Hest i Trafikken – status og fremdrift 

Forbundsleder orienterte. Det har blitt opprettet dialog med Trygg Trafikk som stiller på lagmøtet 8. 

april – under lagmøtet 23. mars vil samtlige lagledere bli utfordret på å ta en gjennomgang i laget om 

sine mest kritiske strekninger hva angår hestens plass i trafikken og hva som kan gjøres for å trygge 

forholdene. 

I tillegg vil Ellinor Vorland (FRP) orientere om hvilke politiske irrganger og prosesser som kreves i 

forhold til en endring på det politiske plan hva angår hestens rolle i trafikken.+ 

 

SAK 7: Diverse 

Valgkomiteen besøkte styret og orienterte om fremdrift i forhold til styresammensetning i 

driftsselskapet og aktuelle kandidater ble diskutert. Forbundssekretær deltok ikke under denne 

seansen. 

Prosessen rundt felles forbundssekretær for Vestenfjeldske, Rogaland og Agder tar noe lenger tid 

enn først antatt og det er foreløpig uklart når denne stillingen kan være operativ. 

Forbundssekretærs lovstridige rolle som varamedlem i Bergen Travpark AS har vært en ny runde i 

lovutvalget i DNT, med samme vurdering som tidligere at dette ikke kan tillates. Som følge av dette 

opprettholder forbundssekretær sin oppsigelse og vil avtre fra stillingen innen kort tid. Da avtalen 

med Bergen Travpark ikke sier noe om hvorvidt flere ansatte kan utføre forbundets arbeid vil det bli 

ansatt en ny forbundssekretær som overtar rollen som kontaktperson mot DNT og travlagene mens 

den avtroppende vil arbeide sammen med denne så lenge dette anses formålstjenlig. Denne 

løsningen er innenfor lovverket, reduserer arbeidsbelastningen på forbundssekretær, reduserer 

sårbarhet ved sykdom etc. og er neppe noen svekkelse for Vestenfjeldske Travforbund. 

 

SAK 8: Vedtaksoppfølging 

- Generalforsamlingsvedtak om endring i DNT’s lover angående aldersgrense for håndtering av 

hest på organisasjonens områder er sendt DNT som sak på generalforsamling. Vedtak utført 

- Generalforsamlingsvedtak om endring av forskrift i forbundets lov angående 

ungdomsrepresentasjon i styret er sendt DNT for godkjenning. Vedtak utført. 

- Generalforsamlingsmandat om å arbeide med Rogaland og Midt-Norge for å gjeninnføre 

distriktsutjevningspotten: Rogaland har sendt dette inn som sak til generalforsamlingen. Om 



 

 

dette er riktig fora for denne saken er forbundet usikre på men vil sende saken ut til lagene 

på høring under lagmøtet 23. mars. Vedtak under arbeid. 

- Generalforsamlingsvedtak om innkjøp av lyssignal til hesteplass. Saken har ikke vært 

prioritert etter generalforsamling grunnet stort arbeidspress i administrasjonen ved 

Travparken, men tas opp innen kort tid. Vedtak under arbeid. 

- Kursing av tillitsvalgte. Kurs ble gjennomført 10. og 11. februar. Vedtak utført 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 19:30 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

 

 

 

_____________   ______________   _____________ 

John Blindheim    Leiv B. Hauge        Einar Kvamsdal 

 

 

 

_____________   _______________    

Birger Jan Bergesen   Lisa Pickersgill    

 


